

2024 深圳国际珠宝展 / 展具及电力申请表 / 截止日期：8.15

备注 NOTES：

1. 参展商必须于八月十五日前把租赁费用支付，收款后才安排搭建工序。参展商将在展览会结束后五个工作日内收到电子发票。上述物品报价包括运输、安装、拆卸、清洁。

Exhibitors must be paid the Furniture & Electricity Rental Fee before 15 August 2024. The contractor will arrange the booth setting after receive the payment. The exhibitors would receive digital rental receipt within 5 days after the fair. Above quotation includes fees for transportation, installation, dismantling and cleaning.

2. 上述物品报价必须在开展前 30 天预定，现场租赁加收 30% 费用。

30 days advance notice is required for ordering above-mentioned items, otherwise 30% surcharge will be levied for on-site renting.

3. 原则上主办机构要求现场展位整体改动不得超过 5%，若超过 5% 另按搭建费计算。

One-site modification should be less than 5% of booth area, otherwise booth fabrication fee will be charged.

4. 请附上所有展位设施安装位置的图样。若参展商未能提交此图，承建商会在适当位置代为安装。现场更改位置，须另缴附加费。所有租用插头只限于一件发动机器之用。自备灯具者，必须向大会承建商申请电力接驳，并缴付有关费用。

Please attach the plan which is indicated the position of electrical items and other furniture. If the location plan of any service is not submitted, services will be placed at the discretion of the Official Contractor and any relocation on site will be at the exhibitors' expenses. All electricity power points installed are for one machinery use only, NOT for lighting.



布展、开展期间可以申请水电气网络